归一民宿

设计理念:

"皈依"为佛教用语,"皈依"两字,从字面上解释,皈是回转,或是皈投;依是依靠,或是信赖。

在此,使用"皈依"同音词语"归一",寓意人们回归到大自然中,依赖自然,信任自然,从自然中倾听自己内心的声音。

我们希望停留于此客人能够的与大自然亲密接触、放慢节奏,在一个风景优美的地方慢慢生活,在忙碌的工作中学会空下来。

"归一"民宿项目选址于南京市溧水区李在凤村的薛家,总设计面积为1100平方米,其中建筑面积约为300平方米。

民宿共计8间客房,分别为5间面积为22平米的标准客房、1间面积为30平米的家庭套房、2间面积为面积为45平米的豪华家庭套房,分别可满足情侣、三人以及多人家庭的入住需求。

Design idea:

"To be converted to Buddhism "is a term of Buddism. Literally, "convert to" means "turn to natural for help " or "to take refuge in ", "Rely on" means "count on" or "trust".

Here, homophone expression "Gui Yi" is used here as the implied meaning of returning to nature, depending on nature, believing in nature and listening to inner voice from nature.

Customers can hang around and keep close contact with the nature, slow down the rhythm of life and live leisurely in a scenic spot, also they can be free from the hustle and bustle life.

"Gui Yi" project of residential property is located in Xuejia unit, Li Zaifeng village, Lishui distric of Nanjing with total area of 1100 m², of which the building area is 300m².

Residential property of "Gui Yi" comprises of a total of 8 guest rooms, namely, 5 standard guest rooms of 22 m², one family suite of 30 m², 2 luxury family suites of 45 m², which can meet the occupancy requirements of couples, three or several family members.